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Paarsgroen speelt kampioen qua belastingen & personeel 
 
December betekent in Gent begrotingsmaand. Interessante nieuwigheid daarbij: voor het eerst 
zijn er via het Vlaams Agentschap Binnenlands Bestuur objectieve cijfers voorhanden die de 
financiën van alle steden en gemeenten met elkaar vergelijken. 
 
En wat blijkt? Gent was, is en blijft de absolute kampioen qua belastingsinkomsten. Tegen 2019 
zal per Gentenaar 1221 euro belasting geïnd worden. Dat is 20% meer dan in de gemiddelde 
centrumstad (1022 euro). De inkomsten uit puur lokale belastingen en retributies spannen 
daarbij de kroon: elk jaar een stijging met niet minder dan 4,9% (t.o.v. elders 0,7%).   
 
En er is nog. Gent was, is en blijft ook de absolute kampioen qua personeel. Tegen 2019 zal voor 
personeel per inwoner 1129 euro uitgegeven worden. Terwijl het gemiddelde van de 
centrumsteden - hou u vast - 694 euro bedraagt, of met een beetje overdrijving: amper de helft. 
 
De hamvraag is dan: zorgen deze rode recepten (hoge belastingen, zoveel mogelijk personeel) ook 
voor een eersteklas dienstverlening voor de Gentenaars? Driewerf helaas, maar volgens ons is de 
vraag stellen ze beantwoorden … 
 
Ook wie oppervlakkig rondkijkt moet vaststellen dat de dienstverlening op heel wat vlakken 
stukken beter kan: de aanpak van zwerfvuil en sluikstorten door Ivago, de onveiligheid en 
overlast in sommige wijken, de procedures (parkeerkaarten, enz.) bij het Mobiliteitsbedrijf, en ga 
zo maar door. 
 
Het weze duidelijk: de keuzes van paarsgroen zijn niet die van de N-VA. Aan nieuwe 
communicatie-ambtenaren die het nieuwe mobiliteitsplan moeten proberen 'verkopen' geeft men 
nu per jaar een half miljoen euro (!) extra uit. Maar van de andere kant mag de politie de 'winst' 
uit de federale indexsprong niet volledig gebruiken om extra mensen in te zetten. In deze tijden 
van terreurdreiging voor ons totaal onbegrijpelijk. 
 
Verderop kan u opnieuw meer lezen over ons werk in de gemeenteraad.  
Voor nu alvast de allerbeste wensen voor het nieuwe jaar, en van harte welkom op onze 
nieuwjaarsreceptie op zondag 31 januari (meer info volgt)! 
 
 
 
Siegfried Bracke,  
voorzitter gemeenteraadsfractie 
siegfried.bracke@nvagent.be 
 
Ronny Rysermans, 
voorzitter OCMW-fractie 
ronny.rysermans@nvagent.be 
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IVAGO steekt een tandje bij 
onder druk van stevig 
oppositiewerk van N-VA 
 
 

 
 
 
Het is niet eenvoudig om vanuit de 
oppositie een verandering van beleid af te 
dwingen. Toch is dat onze fractie gelukt 
waar het de aanpak van sluikstorten 
betreft. Wij zijn al lang de tel kwijt van het 
aantal tussenkomsten, maar die hebben 
wel gerendeerd. De voltallige 
gemeenteraad volgde N-VA in een vraag 
aan IVAGO om een tandje bij te steken in 
de strijd tegen sluikstorten. 
 
"Het nieuwe actieplan 'Meer geel op straat' 
is een echte koerswijziging", zegt Karlijn 
Deene, "Waar tot nu toe enkel opgekuist 
werd nadat er een klacht was 
binnengekomen, gaan voortaan 
werknemers van IVAGO zelf op zoek naar 
achtergelaten rommel, en worden mobiele 
ploegen ingezet om deze systematisch op 
te ruimen." Gent zal er dus hopelijk wat 
netter op worden. 
 
Meer opruimen is een stap vooruit, maar 
zolang de pakkans voor wie rommel 
dumpt bijna nihil is zal het nog steeds 
dweilen zijn met de kraan open. De fractie 
zal op deze nagel blíjven hameren. 
 

Karlijn Deene 
karlijn.deene@nvagent.be 
 

Vervanging tram- en 
bushokjes verloopt chaotisch 
 
Iedere tram- en busgebruiker in Gent heeft 
het wel al opgemerkt: er loopt iets grondig 
verkeerd bij het vervangen van de oude 
bushokjes. Sommige perrons liggen er al 
maandenlang onbegaanbaar bij, met 
gevaarlijke putten, of versperd door hopen 
aarde. De schuilhuisjes zijn op een aantal 
plaatsen  helemaal weg of staan er half terug 
opgebouwd. 
  
Al herhaaldelijk is Isabelle De Clercq hierover 
tussengekomen in de commissie openbare 
werken. Dat het een moeilijke klus zou zijn 
om vijfhonderd schuilhuisjes op korte tijd te 
vervangen was bekend, maar dat het zo fout 
zou lopen is toch wel onverwacht. Vooral de 
afwachtende houding van het stadsbestuur 
roept vragen op. De werken hadden al eind 
augustus moeten afgerond zijn, maar vier 
maanden later is nog niet eens het einde in 
zicht.   
  
“De stad maakt hier wel een zeer slechte 
beurt", zegt Isabelle De Clercq. "Dit is voor de 
betrokken firma een miljoenencontract. Het is 
onbegrijpelijk dat het stadsbestuur niet 
harder op tafel klopt om de voorwaarden van 
het bestek te doen naleven. De reizigers zijn 
hier de dupe van.” 
 

 Isabelle De Clercq 

isabelle.declercq@nvagent.be 

  
 

mailto:karlijn.deene@nvagent.be
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Voorstel N-VA: Gentse 
integratieprijs moet nieuwkomers 
aanmoedigen succesvol te 
integreren  
 
Migratie is een belangrijk fenomeen in Gent. 
Ongeveer een kwart van de Gentenaars is van niet-
autochtone herkomst. Om samen een gemeenschap te 
vormen, is het belangrijk dat nieuwkomers zich zo 
goed en zo snel als mogelijk integreren in onze 
samenleving. 
Daarbij betekent integratie vanzelfsprekend niet het 
opgeven van de persoonlijke identiteit, maar het zich 
loyaal inpassen in de lokale manier van leven. Het 
Nederlands leren en gebruiken, en het accepteren van 
de grondslagen van het Westerse maatschappijmodel 
(o.a. vrijheid, gelijkheid, solidariteit, democratie) zijn 
hiervan de fundamentele componenten. 
 
Siegfried Bracke stelde voor een jaarlijkse 
'integratieprijs' uit te reiken. De prijs moet 
nieuwkomers honoreren die dankzij hun persoonlijke 
inzet snel en succesvol in onze stad en 
samenleving  hun weg vonden.  Niet het stadsbestuur 
maar de Gentse burgers zullen kandidaten kunnen 
voordragen. De gemeenteraad keurde het voorstel 
goed. 
“Het is de bedoeling om persoonlijke succesverhalen 
in de kijker te zetten dat kan een bemoediging zijn 
voor andere nieuwkomers” zegt Siegfried. "Het is de 
ándere benadering ook: in plaats van het accent te 
leggen op discriminatie, leggen wij het accent op de 
succesverhalen en de goede voorbeelden." 
 
Siegfried Bracke 
siegfried.bracke@nvagent 

 

 
Cel diversiteit van de 
Gentse politie zit zonder 
personeel 
 

 
 
 
De Gentse politie heeft een 'cel 
diversiteit', die de contacten met 
verschillende specifieke 
gemeenschappen (religieus, etnisch-
cultureel, holebi's, enz.) in onze stad 
onderhoudt. Faruk Demircioglu vroeg 
toelichting over de werking van deze 
cel. Wat blijkt? Van de drie voorziene 
personeelsleden is er op dit moment 
niet één aanwezig of beschikbaar. 
 
Maar de burgemeester nuanceerde 
onmiddellijk door te zeggen dat de 
taken van de cel "zonder problemen" 
door personeelsleden van de dienst 
maatschappelijke zorg worden 
overgenomen en dat de werking 
onverminderd wordt voortgezet. Hij 
beloofde ook nieuwe kandidaten te 
zoeken binnen het korps om de cel te 
bemannen. 
 
De cel diversiteit bestaat op dit 
moment dus enkel op papier. Faruk 
Demircioglu neemt zich voor om dit 
dossier nauwgezet op te volgen tot de 
problemen op dit vlak binnen de 
politie zijn opgelost. 
 

 

Faruk Demircioglu 

faruk.demircioglu@nvagent.be 

https://www.google.be/imgres?imgurl=http://zizo-online.be/sites/default/files/field/image/politiegent_5.jpg&imgrefurl=http://zizo-online.be/de-morgen-meldpunt-homo-en-transfobie-politie-gent-moeilijk-bereikbaar&h=359&w=900&tbnid=4aTspDZn5a_fyM:&docid=EePXoMddq1KrTM&ei=8cRzVpnEEcf8UJrgu_AE&tbm=isch&ved=0ahUKEwjZgOv-_-TJAhVHPhQKHRrwDk4QMwhYKCAwIA
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N-VA moedigt 
tweedekansonderwijs aan bij 
OCMW-cliënten  
 
OCMW-cliënten die tweedekansonderwijs volgen 
om alsnog een secundair diploma te behalen, 
moeten onder druk van sommige OCMW’s de 
lessen soms verplicht stoppen om meteen een job 
te zoeken. 
 
Els Roegiers vroeg na hoe het Gentse OCMW denkt 
over deze problematiek en was blij vast te stellen 
dat mensen hier de nodige ruimte krijgen om een 
diploma te verwerven. “Het is goed dat Gent het 
tweedekansonderwijs ziet als een mooi 
instrument  voor OCMW-cliënten in hun 
competenties te versterken”, zegt Els. 
 
Els Roegiers 
Els.roegiers@nvagent.be 

 

Doorstroming naar 
arbeidsmarkt pijnpunt 
stedelijke 
tewerkstellingsprojecten   
 
De stad Gent heeft met een reeks vzw's 
samenwerkingsovereenkomsten 
afgesloten om via sociale tewerkstelling in 
de lokale diensteneconomie mensen uit 
'moeilijke doelgroepen' (geen opleiding, 
geen diploma, geen enkele werkervaring, 
enz.) toch klaar te stomen voor een job op 
de gewone arbeidsmarkt. 

 
 

 
 
 
"Maar in heel wat van die projecten 
stromen in werkelijkheid nauwelijks 
mensen door naar die reguliere 
arbeidsmarkt", stelt Robin De Wulf vast. 
"Men blijft gewoon in die projecten 
vastzitten, en dat is ook waar de 
toezichthoudende overheid nu in haar 
evaluatieverslagen uitdrukkelijk op wijst." 
 
Robin dringt er op aan dat er per 
werknemer veel meer ingezet zou worden 
op individuele en goed opgevolgde 
opleidingstrajecten, zodat deze mensen 
een maximale kans verwerven op de 
arbeidsmarkt. 

 

Robin De Wulf 

Robin.dewulf@nvagent.be 

 
 

Nieuw OCMW-raadslid: Annick Michem 
 

 
 
Eric Wauters, voormalig OCMW-secretaris, neemt 
wegens gezondheidsredenen helaas ontslag als 
OCMW-raadslid. Annick Michem vervangt hem. 
Dank eerste en vooral aan Eric. Met zijn kennis van 
zaken als voormalig OCMW secretaris heeft hij onze 
fractie flink vooruit geholpen.  
Als voorzitter van onze afdeling was Annick al nauw 
betrokken bij het werk van onze OCMW-raadsleden. 
Zij zal Erics thema’s, o.a. wonen en 
personeelsbeleid, overnemen. 
 
“Ook het werk- en activeringsbeleid van het OCMW, 
een bijzonder belangrijk thema,  zal ik nadrukkelijk 
en met veel belangstelling opvolgen”, belooft 
Annick. 

Annick Michem 
annick.michem@nvagent.be 

 

 

http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiY67CugeXJAhVL1hQKHeHuDksQjRwIBw&url=http://www.oxalisconsult.be/artikel/help-schaarste-op-de-arbeidsmarkt-2-aanwerven-zonder-hinderpalen-armoede-arbeidsmarkt&bvm=bv.110151844,d.d24&psig=AFQjCNGjh4g0Q8OxYcb336mnmXtWG8cmOg&ust=1450514346305507


    DE FRACTIE IN ACTIE 

De Gentse Fractie – Nieuwsbrief Gemeenteraad & OCMW-raad – NOVEMBER / DECEMBER 2015  

 
5 

Kinderarmoede: aantal gezinsbegeleidingsdossiers stijgt  
 
Het aantal integrale gezinsbegeleidingsdossiers van het OCMW is in vergelijking met vorig jaar 
gestegen, zo vernam Ronny Rysermans. Het gaat om ongeveer 200 minderjarige kinderen die door 
de psychologische dienst worden ondersteund omwille van diverse gezinsproblemen. 
 

 
 
“Meestal komt deze begeleiding er op vraag van de ouders zelf”, vertelt Ronny, “Maar veelal heeft 
het ook te maken met spijbelen, een psychologisch probleem of een verslavingsproblematiek.” Hij 
hoopt dat de intensieve begeleiding de groeiende Gentse kinderarmoede een halt kan toeroepen. 
 
Ronny Rysermans 
ronny.rysermans@nvagent.be 

 

 

  

 

 
Bomeninfo dankzij Sandra Van Renterghem 
 
Sandra Van Renterghem wordt dikwijls aangesproken door mensen met vragen over  de bomen in hun 
straat. Vaak zijn het dezelfde klachten of bezorgdheden die terug komen: zullen de wortels de stoepranden 
niet kapot maken, worden de bomen niet te groot, worden ze wel goed onderhouden en op tijd gesnoeid, 
waarom wordt de ene boom gerooid maar blijft de andere staan, … Heel specifieke vragen  waarop  enkel 
de groendienst een antwoord op maat kan  geven. 
 
"Waarom de burgers die vragen hebben over groen in hun straat niet rechtstreeks informeren via 
spreekuren", stelde  Sandra Van Renterghem voor. De schepen beloofde hierover na te denken. Tijdens de 
'wijk van de maand in Oostakker' kwam er dan een babbelbox en een ideeënbus voor mensen met vragen 
over bomen. Sandra had liever gehad dat een echte bomenspecialist  van de groendienst een 'bomenuurtje' 
had gehouden, maar goed: beter iets dan niets zeker? 
 
 
 
Sandra Van Renterghem 
sandra.vanrenterghem@nvagent.be 
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Overdreven voorwaarden voor parkeerplaats handicap 

 
Personen met een handicap kunnen de stad vragen om in de straat waar ze wonen een parkeerplaats 
te voorzien voorbehouden voor mensen met een handicap. De voorwaarden daarvoor zijn bepaald in 
een ministeriële omzendbrief. Belangrijkste punt daarin = recht hebben op een speciale parkeerkaart 
voor personen met een handicap, wat op zich aan strikte criteria onderworpen is. 
 
Maar de stad Gent acht het nodig om zelf ook nog eens bijkomende criteria op te leggen én om zelf 
ook nog eens een eigen onderzoek naar de invaliditeit te voeren. En dit terwijl personen met een 
handicap al meer dan genoeg geconfronteerd worden met papiermolens om hun beperking voor de 
zoveelste keer te bewijzen. Bovendien heeft de stad het kennelijk niet nodig gevonden om die 
bijkomende voorwaarden op te nemen in een reglement: nee, men voert die gewoon zonder boe of 
bah in via een berichtje op de website van het Mobiliteitsbedrijf. 
 
Voor Elke Sleurs kan dit niet: "Ofwel neemt men gewoon de voorwaarden uit de ministeriële 
omzendbrief over, ofwel maakt men zo snel mogelijk werk van een duidelijk reglement. En wat mij 
betreft moet dat zo weinig mogelijk rompslomp met zich meebrengen voor de mensen in kwestie." 
 
Elke Sleurs 
elke.sleurs@nvagent.be 

 
 

Personen in een rolstoel krijgen toch beperkte korting in Gentse 
monumenten 
 
Omdat onze musea niet volledig toegankelijk zijn voor mensen in een rolstoel stelde Gert 
Robert een tijdje geleden voor om hen korting te geven op de toegangskaartjes. Het 
stadsbestuur had daar eerst geen oren naar, maar in het vernieuwd retributiereglement dat 
deze maand voorligt op de gemeenteraad wordt toch een stukje aan de vraag van Gert Robert 
tegemoet gekomen. In de 'Historische Huizen' (dat zijn ondermeer  de Sint-Pietersabdij, het 
Belfort  en het Gravensteen)  krijgen rolstoelgebruikers  korting wanneer zij niet binnen 
kunnen in de volledige tentoonstelling. 
 
“Het is toch maar de evidentie zelf dat wie niet volledig van een tentoonstelling of een museum 
kan genieten daar ook niet de volle prijs voor moet betalen”, reageerde Gert, “Dit is een klein 
stapje in de goede richting, ik hoop dat de andere Gentse musea snel dit goede voorbeeld 
zullen volgen." 
 

Gert Robert 
gert.robert@nvagent.be 

 

 

http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiM46aNkuXJAhVCuhQKHaKOBnwQjRwIBw&url=http://www.kapellen.be/handicap/default.aspx?id%3D1539&psig=AFQjCNF-_LZqtHM1KMyBZky4V7kgJk5qKQ&ust=1450518607488643
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Dankzij Guido Meersschaut krijgt Gent een jaarlijkse 'Week van het 
Gents' 
 
De Gentse Taal en de dialecten uit de deelgemeenten  zitten in de verdrukking. Ze worden 
minder en minder gesproken. De nood is hoog om ook voor onze jongeren de kennis ervan 
levendig te houden. Tijd dus voor een opwaardering van het Gents. 
Guido Meersschaut, zelf een uitstekende spreker van het Gents, wil hier iets aan doen.  
 
Daarom stelde hij voor om jaarlijks een 'week van het Gents' te organiseren. Tijdens deze 
week wordt het gebruik en de kennis van het Gents extra in de kijker gezet. Het is de 
bedoeling dat zoveel mogelijk mensen meedoen, op scholen, in winkels, op de werkplaats in 
het openbaar leven… Onze taal is een stuk erfgoed 
Guido's voorstel werd door de gemeenteraad unaniem goedgekeurd! Het is nu officieel: er 
komt in Gent een jaarlijkse 'week van het Gents'. 
 
“Ik ben zeer content dat mijn idee zo enthousiast is onthaald”, zegt Guido, “maar nu begint 
het werk pas: ik roep iedereen op om mee te werken, elk op zijn of haar manier. Alle ideeën 
om van onze 'week van het Gents' een succes te maken zijn welkom!”. 
 
Guido Meersschaut 
Guido.meersschaut@nvagent.be 
 
 
 

 

mailto:Guido.meersschaut@nvagent.be
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CONTACT? 
 

De gemeenteraadsfractie kan u steeds bereiken via: 
 

De OCMW-fractie kan u steeds bereiken via: 
 

Hof van Ryhove 
Onderstraat 20 
9000 Gent 
Tel: 09 266 54 70 
E-mail: fractie.nva@stad.gent 
 

Onderbergen 80 
9000 Gent 
Tel: 09 266 97 51 
E-mail: n-va-fractie@ocmw.gent 
 
 

 

 

De contactinformatie van alle individuele raadsleden is terug te vinden op de webstek van de Gentse afdeling 
(www.n-va.be/gent). 
 
Portretfoto’s door Eddy Ooms 
 

 

MEER INFO?  

 

Via de webstek van de Gentse afdeling is ons werk in de gemeente- en OCMW-raad op de voet te volgen: www.n-va.be/gent  
- persberichten 
- initiatieven opgepikt in de media 
- opiniestukken 

 
Raadpleeg ook onze facebookpagina: www.facebook.com/NVAGent 
 

mailto:fractie.nva@stad.gent
mailto:n-va-fractie@ocmw.gent

